



GREEN
TECHNOLOGY



小盒子節能省錢功用多 A Small Box that Saves Energy and Money

據統計，電力的消耗約有20-25%是用於燈光照明，而最有效的節能方法之一，就是從控制照明著手。Lightfox公司於是研發了一套智能燈光控制系統，讓照明的耗電量以無線技術受到有效控制，如利用智能感應器開關電燈，又可因應房間的光暗調節燈光，更可作遙距控制，連什麼地方用了多少電量也可一覽無遺，並給予提醒和分析。系統有兩個終極目標：節能和省錢。

According to research, lighting accounts for 20 to 25% of electricity used worldwide. Using lighting wisely is one of the best ways to save energy. That's why Lightfox Group Limited developed the LFX intelligent lighting control system to control and monitor electricity consumption with wireless technology and smart sensors. It turns lights on and off based on whether the room is occupied, adjusts brightness of lighting according to ambient light level. It even controls lights remotely and provides reminder and analysis on power usage around the house. To consumers, that means saving money and energy.

* Lightfox Group Limited 於2013年成立，2015年於科學園設立研發部門。如欲瀏覽更多資料，請掃描QR碼。

* Lightfox Group Limited was founded in 2013 and started its R&D office at Hong Kong Science Park in 2015. More information is available by scanning the QR code.

